
Referat SU og FAU møte 9.1.24 
 
SU: 
Til stede: Siril (elevrådsrepresentant), May Kris�n Klausen (stedfortreder rektor) og Mona Fagerland 
(SFO) 
1: Informasjon om: 

• Skolehverdagen 
• Skole og klassemiljø 
• Sosiale miljøet på skolen 
• Ressursbruk i dag 
• Situasjonen i skolen 
• Hvordan er det i dag 
• NOA 
• Nasjonale prøver  
• Skolematprosjektet 
• Trivselsundersøkelsen 
• Budsjet og regnskap 
• Ansetelser 
• Høyt trykk på de voksne 
• Behov skoleåret 24 / 25 

 

2: May informerte om PALS, og hva vi som skole skal følge opp. Ansvar-omsorg og respekt. 
Hva de voksnes rolle er i i�t PALS og hvilke forventninger skolen har for elever og ansate. 
Belønning, støte i forhold �l egne mål. 
Oppdatere PALS veilederen eter hvert som vi ser behovet, og nå vil skolematprosjektet komme inn 
som «ny» arena, og hvilke forventninger som gjelder der. 
3: Det vil komme informasjon ut om et kveldsmøte der blant annet poli�et vil være representert. 
Digitale arenaer og netvet. 
4: Trivselsledere – fungerer veldig bra, lite konflikter i friminut. 
 
FAU: 
Til stede: May Klausen, Mona Fagerland 
1a: Karoline Øyan 
1b: Meldt forfall 
2a: Line Backer-Grøndahl 
2b: Maren Aurebekk 
2c: Chris�an Kronhaug 
3a: Anete Linaker Olsen 
3b: Wenche Skoglund 
3c: Ellen Akselsen 
4a: Andre Svanstrøm 
4b: Beate Løvsal 
4c: Jan Åge Kris�ansen 
5a: Eirik Berg 
5b: Line Roksøy 
5c: Ellinore Haverl 
6a: ? 
6b: Beate Løvsal 
6c: Marit Andersen 
7a: Tommy Jenssen 



7b: ? 
1: Informasjon om: se referat SU 
2: Beate informerer om skolematprosjektet 
3: Leirskole�lbudet vil i år være for 7.trinn. Informasjon kommer �l foresate. 
4: Veldig ak�vt elevråd. Vurdering av PALS arbeidet er de også med i. Medlemmene av elevrådet har 
tat opp: 

• Inkludering i lek-fellesskap 
• De kommer med forslag på regler for rydding / det å holde orden, og at alle må bli bedre på 

det. 
• Nye ansate / vikarer må setes godt inn i arbeidet som gjøres på skolen 

Tone Solsvik på biblioteket er god på å søke midler – noe som kommer oss �l gode i form av midler 
for innkjøp av bøker. 
 
5: Kurs med Lillevik blir �l våren, for hele personalet. Skolen jobber med å se på ei god organisering 
for å kunne få dete �l. 
6: Skolepatruljen – Beate Løvsal informerer om at den kom lit seint i gang på høsten blant annet 
fordi poli�et dessverre ikke hadde anledning �l å s�lle i det �dsrommet vi hadde et behov. 
7.trinn var lit «treg» på å melde seg, men det posi�ve var at det �l slut meldte seg 25 elever ����. 
   Mandager og fredager i starten, men elevene fulgte opp selv og så at behovet var større enn 2 
dager lik at de utvidet dete på egen hånd. 
Trafikkbildet rundt skolen ER vanskelig, så her bør poli�et komme på banen. 
 
Eventuelt: 
1: Tilbakemelding fra foresate i�t regler i skolegården. Hva gjelder? Viser �l PALS. 
2: Bry�ng og leke slossing i skolegården er ikke greit – viser �l PALS. 
3: Dy�ng i akebakken er ikke greit – viser �l PALS. 
4: Ballbingen og regler – viser �l regler som er sat av elevrådet. 
Ovennevnte saker må vi som skole følge opp og påse at alle ansate / vikarer har informasjon om. 
5: 2.trinn melder inn dete med dataspill som belønning i skole�d? Et ønske er at det begrenses. 
    1.trinn: melder inn et «kaos» i garderoben �l trinnet. Liten plass �l alt av klær, våte klær osv. 
    2.trinn: skolen er ser�fisert som miljøfyrtårn: elever kommer hjem og sier at det ikke sorteres 
søppel i skole / SFO �den på klasserommene. Elevene er vant fra bh med kildesortering. 
      I bh sorterte de og på skolen skal bl.a matsøppel hjem. 
6: 7.trinn informerer om at Halloween arrangementet gikk veldig bra høst 2023. De vil nå komme �l å 
booke helga �dlig, slik at man når alle – språku�ordringer, �dlig.  
Presiserer at dete arrangementet er FAU sit – ikke i regi av skolen.  
7: Mange kjenner lit på det å måte «mase» på foresate for å ha dygnad / melde seg på dugnad. 
     Ønskelig med foreldremøter i klasser – ikke trinnmøter. 
Kommunale FAU har diskutert hvordan få foresate �l å s�lle på disse sosiale arrangementene for 
elevene. Hvordan klare å følge opp alt som arrangeres i regi av skolen, fri�d osv. Mange barn er med 
på mye. 
Mor sier at man bør prioritere skolen som dugnadsarena, da skolen er den vik�ge arenaen for deres 
barn. 
8: Innsamlingsaksjon 2024 – flot gjennomført. Lite pizza ���� 
6: Skoleruta på kommunens hjemmeside samsvarer ikke med skoleruta i IST. 
7: U�ordringer med �meplaner / ukeplaner i IST for foresate. 
 
Møtet hevet 1915 
Referent: Mona Fagerland 
 
 


